

A leading professional training institute since 1984.

7月11日開始 接受報名

初級日語及文化課程

General Japanese Language and Culture Course

本課程編排由教授日語發音及基礎文法開始,內容由淺入深,由經驗豐富的日籍導師教授。本課程特色是注重會話訓練,學員通過角色扮演及課堂活動,不但可加強其日語會話的信心,同時也可提昇聽力、書寫及閱讀日語的能力。本課程另加插日本習俗及文化內容,能讓學員了解日本傳統慶典活動、日本商務禮儀及日本文化。

Classes are specially planned so that learners get the maximum opportunity to study basic grammar and to gain confidence in speaking, reading, writing and listening through role-plays, guided conversations and activities. The course also incorporates elements of Japanese customs and culture, allowing students to understand traditional Japanese celebrations, Japanese business etiquette, and contemporary Japanese culture.

Class Code	Day	Time	Duration	Tuition Fee	Textbook Fee
J2508 <mark>SS1</mark>	Tue & Thu	2:00 - 5:15 pm	12 Aug 25 - 4 Nov 25	HK\$6,480 (HK\$1,620 × 4 installments)	HK\$200

- -- Total 72 hours for in this course includes General Japanese Grade 1 & 2 and Culture/Custom sessions.
- -- There will be a 15 minutes break.



付款辦法

學員需即時辦理註冊手續,第一期學費請用現金、Visa、MasterCard、八達通、PayMe、Alipay、WeChat Pay 或支票繳付,支票請書明受款 人為「Pasona Education Co. Limited」;而第二、 第三及第四期學費則用自動轉帳形式繳付。

Payment Methods

Students who enrol in our Japanese courses have to register at our school and pay the first installment by cash, Visa, MasterCard, Octopus, PayMe, WeChat Pay, Alipay or by cheque (payable to "Pasona Education Co. Limited"). The second, the third and the fourth installments will be made by Autopay.

颱風及暴雨警告

因颱風或暴雨警告而取消的課堂,我們將不會安排補課或退回該堂課的學費。

Typhoons and Rainstorms

We regret that we are unable to make up or refund fees for classes that are cancelled due to typhoons or rainstorms.

退款

除非學員所報讀的課程已被本校取消,否則學員已繳付的學費,本校恕不退還,也不能轉作為其他學期或其他課程的學費。

Refunds

We regret that refunds are only possible if a course is cancelled. Otherwise, fees paid are neither refundable nor transferable to subsequent terms or other courses.

網上課堂

如有任何特別情況引致本校未能開放校舍上課,本校保留將面授課堂改為網上課堂的權利。

Online Lessons

In case of any special circumstances and the school is unable to open our premises for classes, we reserve the right to provide these face-to-face-lessons via online meetings instead.

Tel: (852) 2577 8002 Fax: (852) 2890 8160 Website: www.pasona.edu.hk